
1 

 

        
       Kołobrzeg, dnia 18 czerwca 2019 r. 
BRM.0002.10.2019.K 
 

Protokół Nr 10/2019 
 
 
X sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w dniu 18 czerwca 2019 r.  
o godz. 9:00 w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg ul. Ratuszowa 13. 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Rozpatrzenie „Raportu o stanie miasta Kołobrzeg za 2018 rok”: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) debata nad raportem o stanie miasta Kołobrzeg za 2018 rok: 

     a) głosy radnych, 

     b) głosy mieszkańców, 

3) głosowanie w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Kołobrzeg. 

5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzegu 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzegu za 2018 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego, 

3) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg za 2018 rok, 

4) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium, 

5) dyskusja, 

6) podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok, 

b) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg, 

2) uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  

ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego, 
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3) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko 

Zachód” dla terenu działek nr 49 i 50 położonych w obrębie 2 przy  

ul. K. Arciszewskiego, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 

rozwoju sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 

8) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 

9) regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Miasto Kołobrzeg dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz nagród i warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

7. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 

2018, 

2) z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg 

z organizacjami pozarządowymi na rok 2018,  

3) z działalności między sesjami. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 9/2019 IX sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 30 maja 2019 r. był 
wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zastrzeżeń do protokołu. 
 
Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Jacek Woźniak 
otworzył X sesję Rady Miasta Kołobrzeg.  
 

Przewodniczący powitał: 

 Radnych; 

  Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych, 

 Pana Marka Hoka - Posła na Sejm RP,  

 Pana Czesława Hoca – Europosła;  

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Skarbnika Miasta,  

 Panią Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami i Kierownikami Urzędu Miasta,  

 Wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”  
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 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 
radnych. Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem obrad X sesji. 
 
W dyskusji nad porządkiem obrad według kolejności zgłoszeń głos zabierali: 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady, 

 Pan radny Łukasz Zięba, 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz, 

 Pan radny Adam Hok, 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, 

 Pan radny Dariusz Zawadzki, który zgłosił dwa wnioski formalne o zmianę porządku 

obrad polegające na wycofaniu z punktu 6 podpunkt 1 projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg, Drugi wniosek: wycofanie  

z porządku obrad z punktu 6 podpunkt 2 projektu uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla terenu położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 

Dywizji Wojska Polskiego. Pan radny uzasadnił swoje dwa wnioski. 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady poinformował, że pierwszy projekt 

uchwały został zaopiniowany przez wszystkie Komisje Rady, do których powyższy 

projekt uchwały został skierowany celem zaopiniowania. Co do drugiego projektu 

uchwały, Przewodniczący poinformował, że jedna z Komisji zawnioskowała o jego 

odrzucenie. 

 Pan radny Jacek Kalinowski w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosił trzy 

wnioski formalne o zmianę porządku obrad: 

Pierwszy wniosek dot. wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg – skarga pracowników 

Wydziału Obywatelskiego Urzedu Miasta, 

Drugi wniosek dot. wprowadzenia do porządku obrad do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg – 

skarga radnej Rady Miasta Kołobrzeg, 

Trzeci wniosek dot. wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

 Pan radny Piotr Rzepka zgłosił w imieniu Grupy Radnych wniosek formalny o zmianę 

porządku obrad – wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie nabycia prawa własności nieruchomości, 
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 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta zgłosiła dwa wniosku formalne o zmianę 

porządku obrad. 

Pierwszy wniosek dot. wycofania z porządku obrad projektu uchwały zawartego  

w punkcie 6 podpunkt 9 w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom szkół i przedszkoli, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Miasto Kołobrzeg dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz nagród i warunki obliczania  

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw. 

 Drugi wniosek dot. wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

 ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do 

 bezpłatnych lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego na 

 terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy Dygowo. 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o zmianę 

porządku obrad – wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 

ławników, 

 Pan radny Artur Dąbkowski. 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad zgłoszonymi wnioskami formalnymi o zmianę 

porządku obrad. 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana 
radnego Dariusza Zawadzkiego o wycofanie pkt. 6.1. – projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych obecnych na sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 
 
PRZECIW (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wycofanie z niego projektu 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg – punkt 6  
podpunkt 1 porządku obrad. 
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Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana 
radnego Dariusza Zawadzkiego o wycofanie pkt. 6.2 – projekt uchwały w sprawie .uchylenia 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód 
dla terenu położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska 
Polskiego:  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 
 
PRZECIW (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wycofanie z niego projektu 
uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 
Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ul. A. 
Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego – punkt 6 podpunkt 2 
porządku obrad. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - wprowadzenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta 
Miasta Kołobrzeg (dot. skargi złożonej przez pracowników Wydziału Obywatelskiego Urzędu 
Miasta)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska. 
 
PRZECIW (6) 
Bogdan Błaszczyk, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Agnieszka Trafas, Łukasz 
Zięba 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie dokonała zmiany 
porządku obrad i tym samym nie wprowadziła do porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg (dot. skargi 
złożonej przez pracowników Wydziału Obywatelskiego Urzędu Miasta). 
Wniosek o zmianę porządku obrad nie uzyskał wymaganych 11 głosów za. 
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Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - wprowadzenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta 
Miasta Kołobrzeg (dot. skargi złożonej przez Panią radną Izabelę Zielińską). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska. 
 
PRZECIW (6) 
Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Łukasz 
Zięba. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie dokonała zmiany 
porządku obrad i tym samym nie wprowadziła do porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg (dot. skargi 
złożonej przez Panią radną Izabelę Zielińską). 
Wniosek o zmianę porządku obrad nie uzyskał wymaganych 11 głosów za. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - wprowadzenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta 
Miasta Kołobrzeg. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska. 
 
PRZECIW (5) 
Bogdan Błaszczyk, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Danuta Wilk, Dariusz 
Zawadzki. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Wiesław Parus, Agnieszka 
Trafas, Łukasz Zięba. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie dokonała zmiany 
porządku obrad i tym samym nie wprowadziła do porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. Wniosek  
o zmianę porządku obrad nie uzyskał wymaganych 11 głosów za. 
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Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana 
radnego Piotra Rzepkę w imieniu Grupy Radnych - wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nabycia prawa własności nieruchomości:  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
  
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska. 
 
PRZECIW (6) 
Bogdan Błaszczyk, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Agnieszka Trafas, Łukasz 
Zięba 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie dokonała zmiany 
porządku obrad i nie wprowadziła ww. projektu uchwały pod obrady sesji. Wniosek  
o zmianę porządku obrad nie uzyskał wymaganych 11 głosów za. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Panią 

Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta – wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 

zawartego w punkcie 6 podpunkt 9 – w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom szkół i przedszkoli, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miasto Kołobrzeg dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz nagród i warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw: 

 

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba. 

 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wycofanie z niego projektu 

uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
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przyznawania nauczycielom szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Miasto Kołobrzeg dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, 

za warunki pracy oraz nagród i warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Panią 

Prezydent Miasta - wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia 

uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych lub 

ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy Dygowo: 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do niego projektu 

uchwały w sprawie ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej  

w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego 

transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy 

Dygowo. 

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana 

radnego Jacka Woźniaka - Przewodniczącego Rady - wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników: 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do niego projektu 
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uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach dokonanych przez Radę Miasta: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Rozpatrzenie „Raportu o stanie miasta Kołobrzeg za 2018 rok”: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) debata nad raportem o stanie miasta Kołobrzeg za 2018 rok: 

     a) głosy radnych, 

     b) głosy mieszkańców, 

3) głosowanie w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Kołobrzeg. 

5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzegu 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzegu za 2018 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego, 

3) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg za 2018 rok, 

4) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium, 

5) dyskusja, 

6) podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok, 

b) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg, 

2) uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  

ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego, 

3) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko 

Zachód” dla terenu działek nr 49 i 50 położonych w obrębie 2 przy  

ul. K. Arciszewskiego, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 

rozwoju sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 
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6) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 

8) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 

9) regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Miasto Kołobrzeg dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz nagród i warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw,, 

10) ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. 

do bezpłatnych lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu 

zbiorowego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy 

Dygowo, 

11) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników. 

7. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 

2018, 

2) z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg 

z organizacjami pozarządowymi na rok 2018,  

3) z działalności między sesjami. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

 
Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Pani Anna Mieczkowska Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwał Rady oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz  

z informacją było przedstawione Radnym również w formie pisemnej i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Pani radna Renata Brączyk złożyła interpelację ws. zmiany lokalizacji Szkoły Muzycznej  

w Kołobrzegu. 

 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła dwie interpelacje i jedno zapytanie: 

 interpelacja w sprawie wystąpienia do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Koszalinie o 

bezpłatne udostępnienie pasa zieleni na wysokości ul. IV Dywizji Piechoty 

 interpelacja w sprawie możliwości korzystania z badań profilaktycznych przeciwko 

rakowi szyjki macicy, usg, piersi i cytologii. 

 zapytanie w sprawie realizacji ‘Akademii dobrego słowa”. 

 

Pan radny Artur Dąbkowski zgłosił interpelację w sprawie ustawienia 4 sztuk koszy na śmieci 

na ul. Na Grobli w Podczelu II. 
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Pan radny Kamil Barwinek złożył interpelację w sprawie stworzenia punktu wymiany książek 

w centrum Osiedla ‘Ogrody”. 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył dwa zapytania: 

 w sprawie terminu skierowania do Rady Miasta „Programu gospodarowania miejskim 

zasobem mieszkaniowym”. 

 w sprawie uznania wypowiedzenia umowy najmu za anulowane. 

 

Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył jedno zapytanie i jedną interpelację: 

 zapytanie w sprawie przyczyn unieważnienia konkursu na dyrektora Szkoły 

Podstawowej dla Dorosłych. 

 Interpelacja w sprawie ujednolicenia zasad nieodpłatnego korzystania z obiektów 

Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył interpelacje w sprawie ławki przy Alei Świętego Jana 

Pawła II. 

 

Pani radna Małgorzata Grotto złożyła interpelację w sprawie zmiany przyznawania nagród 

Prezydenta Miasta za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej. 

 

Pani radna Danuta Wilk złożyła interpelację w sprawie rozważenia współpracy ze studentami 

lub uczniami szkoły artystycznej. 

 

Pan radny Piotr Rzepka złożył 5 interpelacji i 7 zapytań: 

 interpelacja w sprawie stanu technicznego parkometrów przy dworcu kolejowym. 

 interpelacja w sprawie nowego lustra drogowego przy ul. Bogusława X. 

 interpelacja w sprawie dokonania cięć korygujących drzew przy bloku mieszkalnym 

ul. Kaliska 1-6. 

 interpelacja w sprawie dokonania cięć korygujących drzew przy bloku mieszkalnym 

na ul. Słowińców 8. 

 Interpelacja w sprawie przygotowania projektu uchwały ws. nabycia prawa własności 

nieruchomości/dokonania darowizny 

 zapytanie w sprawie ustawienia elastycznych słupków blokujących na parkingu przy 

CSS. 

 zapytanie w sprawie zagospodarowania drogi i podwórza przy ul. Koszalińskiej. 

 zapytanie w sprawie budowy miejsc postojowych przy ul. Kupieckiej 2. 

 zapytanie w sprawie zezwolenia na posadowienie zespołu pojemników na odpady  

w parku im. Jedności Narodowej. 

 zapytanie w sprawie Raportu o stanie miasta za 2018 r. 

 zapytanie w sprawie obecnej sytuacji zw. z zakupem Baszty Lontowej. 

 zapytanie w sprawie dzierżawy Latarni Morskiej. 

 

Punkt 4. Rozpatrzenie „Raportu o stanie miasta Kołobrzeg za 2018 rok” 

Podpunkt 1 - wystąpienie Prezydenta Miasta: 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta Kołobrzeg przedstawiła Radzie „Raport o stanie 

miasta Kołobrzeg za 2018 rok”. 
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Podpunkt 2 - debata nad raportem o stanie miasta Kołobrzeg za 2018 rok: 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na tym, 

że w pierwszej kolejności udzieli głosu mieszkańcom, którzy zgłosili się do zabrania głosu  

w debacie nad raportem zgodnie z obowiązującymi przepisami, natomiast w drugiej 

kolejności radnym. 

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

Rada przyjęła wniosek formalny zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym i dokonała zmiany porządku obrad. 

 

Przedstawiciel firmy, która opracowywała raport pokrótce przedstawił charakterystykę 

raportu oraz wnioski końcowe. 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła wydarzenia, które miały miejsce  

w 2018 roku. 

 

a) głosy mieszkańców 

Przewodniczący zgodnie z wolą Rady w pierwszej kolejności udzielił głosu mieszkańcom, 

którzy zgłosili się do zabrania głosu w debacie nad raportem. Zgodnie z obowiązującymi 

przepisami pisemne zgłoszenie do zabrania głosu złożyli: 

1) Pan Antoni Szarmach 

2) Pan Ryszard Szufel 

3) Pani Wioletta Dymecka 

4) Pani Danuta Kasperska 

5) Pani Danuta Adamska – Czepczyńska 

6) Pani Sandra Kielnik – Kałużna 

 

Debata została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto wystąpienia mieszkańców zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) głosy radnych - w dyskusji wzięli udział: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki, 

 Pani radna Izabela Zielińska, 

 Pan radny Łukasz Zięba, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz, 
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 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady, 

 Pan radny Jacek Kalinowski, 

 Pan radny Wiesław Parus, 

 Pan radny Piotr Lewandowski, 

 Pan radny Dariusz Zawadzki, 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski, 

 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu (Ad Vocem), 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz, 

 Pan radny Adam Hok, 

 Pan radny Artur Dąbkowski, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem), 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu (Ad Vocem), 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski, 

 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu (Ad Vocem), 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pani radna Izabela Zielińska, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto wystąpienia radnych zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi 

załącznik do protokołu. 

Podpunkt 3) - głosowanie w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta 
Kołobrzeg 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.   
 
W związku z tym, że wcześniej odbyła się debata nad raportem, Przewodniczący poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta 
Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 
 
PRZECIW (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z § 28aa ust. 9 ustawy o samorządzie 
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gminnym podjęła UCHWAŁĘ NR X/124/19 w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Prezydentowi Miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 5 - Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok: 

 

Podpunkt 1 – wystąpienie Prezydenta Miasta 

W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie przedstawił Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik 

Miasta. 

 

Podpunkt 2 - przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzegu 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzegu za 2018 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego 

 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie pismem z dnia 30 kwietnia 2019 r. przesłała 

Uchwałę NR XXXIX.209.Z.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Prezydenta Miasta Kołobrzegu sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzegu za 

2018 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. Uchwałą została przedstawiona 

przez Przewodniczącego Rady i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Podpunkt 3 - przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg za 2018 rok 

W imieniu Komisji Rewizyjnej wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi 
Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok 
przedstawił Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Wniosek 
stanowi załącznik do protokołu. 
 

Podpunkt 4 - przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium 

 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie pismem z dnia 04 czerwca 2019 r. przesłała 

Uchwałę NR LXIV.267.Z.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 03 czerwca 2019 r. w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg w sprawie absolutorium. Przewodniczący Rady 

przedstawił Uchwałę Składu Orzekającego RIO. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Podpunkt 5 - dyskusja 

Przed otwarciem dyskusji, Przewodniczący poinformował zebranych, że dyskusja, którą 
otworzy, będzie nad sprawozdaniem finansowym Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok oraz nad 
absolutorium dla Prezydenta Miasta z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 
2018 rok. Dlatego w punkcie 6 podpunkt 6a i 6b, gdzie będą poddane pod głosowanie 
projekty uchwał w sprawie: 
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- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok, 
- udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Miasto Kołobrzeg za 2018 rok, nie będzie już dyskusji tylko same głosowania nad tymi 
dwoma projektami uchwał. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję i w pierwszej kolejności udzielił głosu 

Przewodniczącym Klubów Radnych: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Klubu Radnych „Kołobrzescy  

    Razem” przedstawił stanowisko Klubu „Kołobrzescy Razem” przekazując na 

zakończenie wystąpienia, że Klub wnosi o pozytywne zaopiniowanie sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg 

za rok 2018 i udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta za rok 2018. 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo 

i Sprawiedliwość” przedstawił stanowisko Klubu Radnych „Prawo  

i Sprawiedliwość” informując na zakończenie, ze Klub będzie głosował spójnie  

i konsekwentnie. 

 Pan radny Adam Hok – Przewodniczący Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” 

przedstawił stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” informując, że Klub będzie 

popierał oba projekty uchwał. 

 Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu Radnych „Obywatelski 

Kołobrzeg” Jacka Woźniaka informując, że Klub nie udzieli Prezydent Miasta 

absolutorium za rok 2018.  

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta. 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady. 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto wystąpienia radnych zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi 

załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

 

Podpunkt 6a – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i zgodnie  
z wcześniejszą zapowiedzią poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12). 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (9). 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR X/125/19 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok. 

 

Podpunkt 6b – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi 

Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2018 rok. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i zgodnie  
z wcześniejszą zapowiedzią poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg za 2018 rok: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada podjęła bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady UCHWAŁĘ NR X/126/19 w sprawie udzielenia absolutorium 

Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg 

za 2018 rok. Jest to zgodne z art. 28a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym.  

 

Po tym głosowaniu Przewodniczący ogłosił 20 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

Przewodniczący wznowił obrady. 

 

Rada Miasta zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie gminnym na początku obrad 

sesji przy dyskusji nad porządkiem dokonała zmiany porządku obrad i wycofała z niego 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg. Powyższy projekt uchwały 

był ujęty w punkcie 6 podpunkt 1 porządku obrad. 

 

Rada Miasta zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie gminnym na początku obrad 

sesji przy dyskusji nad porządkiem dokonała zmiany porządku obrad i wycofała z niego 
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projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. 

Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego. Powyższy projekt uchwały był ujęty w punkcie 6 

podpunkt 2 porządku obrad. 

 

Punkt 6 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” dla terenu działek  

nr 49 i 50 położonych w obrębie 2 przy ul. K. Arciszewskiego 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko -

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja zaproponowała poprawkę o treści: 

„W § 8 pkt 2 lit.c zamiast zapisu „nie większą niż 40%” wprowadzić zapis „nie większą 

niż 45%”. Wówczas § 8 pkt 2 lit.c otrzyma brzmienie: „c) powierzchnię zabudowy: nie 

większą niż 45%”, 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

– Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski – Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawiła Pani radna 

Renata Brączyk – Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Szarłata – Woźniak - Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, który powiedział, że przyjęcie tej  

poprawki może skutkować powtórzeniem procedury planistycznej 

 Pani Anna Mieczkowska- Prezydent Miasta zwróciła się z prośbą o podjęcie uchwały 

w wersji, którą przedstawiła Radzie Miasta.  

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 
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 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Anna Mieczkowska- Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem). 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto wystąpienia radnych zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi 

załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawkę Komisji 

Komunalnej o treści: 

„W § 8 pkt 2 lit. c zamiast zapisu: „nie większą niż 40%” wprowadzić zapis: „nie większą niż 

45%”. Wówczas § 8 pkt 2 lit. c otrzyma brzmienie: 

„c) powierzchnię zabudowy: nie większą niż 45%”. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Krzysztof Plewko 
 
PRZECIW (15) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki 
Komisji Komunalnej.   

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” dla terenu działek nr 

49 i 50 położonych w obrębie 2 przy ul. K. Arciszewskiego w wersji przedstawionej przez 

Panią Prezydent Miasta: 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
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Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR X/127/19  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko 

Zachód” dla terenu działek nr 49 i 50 położonych w obrębie 2 przy  

ul. K. Arciszewskiego. 

 

Punkt 6 podpunkt 4 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg 

Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady, który przedstawił Radzie projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

2. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Renata 

Brączyk – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu będzie 

głosował indywidualnie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący głos zabierali: 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto wystąpienia radnych zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi 

załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg: 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (2) 

Bogdan Błaszczyk, Danuta Wilk 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR X/128/19 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg. 

 

Punkt 6 podpunkt – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu 

liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Woźniak - 
Przewodniczący Rady, który był jego projektodawcą. Przewodniczący przekazał również, że 
składy liczbowe stałych komisji Rady Miasta były uzgodnione z Klubami Radnych. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że zgodnie z ustaleniami Klub 

popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub zgodnie z ustaleniami 

popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, który poinformował  

o ustaleniach z Klubami Radnych. I tak:  

do Komisji Budżetowo – Gospodarczej proponuje się skład liczbowy do 8 radnych, 

do Komisji Prawa proponuje się skład liczbowy do 8 radnych, 

do Komisji Społecznej proponuje się skład liczbowy do 8 radnych, 

do Komisji Sportu i Turystyki proponuje się skład liczbowy do 8 radnych. 
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 Pan radny Artur Dąbkowski, który zapytał, czy nie lepiej, aby składy liczbowe 

poszczególnych Komisji były nieparzyste. 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady odpowiedział, że te propozycje 

składów liczbowych stałych komisji wynikają z ustaleń, jakie dokonano na spotkaniu z 

Przewodniczącymi Klubów Radnych. 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) również opowiedział się za 

nieparzystymi składami liczbowymi komisji. 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych  

z prośbą, aby uszanowali Przewodniczących Klubów Radnych. 

 Pan radny Artur Dąbkowski powiedział, że on jest za tym, aby składy liczbowe 

wszystkich komisji były do 9 radnych. 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady (Ad Vocem) powiedział, że 

jeżeli na spotkaniu z Przewodniczącymi Klubów tak ustalono, to należy to 

uszanować. 

 Pani radna Izabela Zielińska potwierdziła, że te składy liczbowe zostały ustalone na 

spotkaniu z Przewodniczącymi Klubów. 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Dariusz Zawadzki również potwierdził, że te propozycje składów 

liczbowych stałych komisji zostały ustalone na spotkaniu Przewodniczących Klubów. 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto wystąpienia radnych zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi 

załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg z zapisem w § 1:  

„W § 1 Uchwały Nr II/3/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie 

ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, zmienionej Uchwałą  

Nr VIII/99/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 24 kwietnia 2019 r., wprowadza się następujące 

zmiany: 

1) punkt 2 otrzymuje brzmienie: 
    „2) Budżetowo - Gospodarczej do 8 radnych;”; 
2) punkt 6 otrzymuje brzmienie: 
    „6) Prawa do 8 radnych;”; 
3) punkt 7 otrzymuje brzmienie: 
   „7) Społecznej do 8 radnych;”; 
4) po punkcie 9 dodaje się punkt 10 w brzmieniu: 
    „10) Sportu i Turystyki do 8 radnych.”. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR 

X/129/19 w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

 

Punkt 6 podpunkt 6 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 

Pan radny Jacek Woźniak - Przewodniczący Rady, który był autorem projektu uchwały, 
przekazał Radzie, że 12 czerwca 2019 r. weszła w życie Uchwała Nr VIII/98/19 Rady Miasta 
z dnia 24 kwietnia 2019 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta 
Kołobrzeg i dlatego zaistniała konieczność dokonania zmian w składach osobowych: 
- Komisji Budżetowo – Gospodarczej, 
- Komisji Prawa, 
- Komisji Społecznej, 
- Komisji Sportu i Turystyki.  
Przewodniczący poprosił Przewodniczących Klubów o zgłaszanie kandydatów do komisji. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że zgodnie z ustaleniami Klub 

popiera projekt uchwały i do Komisji Budżetowo – Gospodarczej zgłasza radnego 

Piotra Lewandowski i radnego Dariusza Zawadzkiego; do Komisji Prawa zgłasza 

radnego Bogdana Błaszczyka i radnego Artura Dąbkowskiego; do Komisji Społecznej 

zgłasza radną Małgorzatę Grotto, radnego Piotra Lewandowskiego; do Komisji 

Sportu i Turystyki zgłasza radną Małgorzatę Grotto i radnego Przemysława 

Kiełkowskiego 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub zgodnie z ustaleniami 

popiera projekt uchwały i do Komisji Budżetowo – Gospodarczej zgłasza radnego 

Macieja Bejnarowicza i radnego Bartosza Bieńkowskiego; do Komisji Prawa zgłasza 

radnego Piotra Rzepkę i radnego Macieja Bejnarowicza; do Komisji Społecznej 

zgłasza radnego Renatę Brączyk i radnego Macieja Bejnarowicza; do Komisji Sportu 

i Turystyki zgłasza radnego Jacka Kalinowskiego. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały do Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej zgłasza radnego Adama Hoka i radną Agnieszkę Trafas; 

do Komisji Prawa Klub nie zgłasza nikogo; do Komisji Społecznej zgłasza radnego 

Łukasza Ziębę; do Komisji Sportu i Turystyki zgłasza radnego Kamila Barwinka i 

radnego Adama Hoka. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały i do Komisji Budżetowo – Gospodarczej zgłasza radnego Jacka 

Woźniaka i radna Izabelę Zielińską; do Komisji Prawa Klub nie zgłasza nikogo; do 

Komisji Społecznej Klub nie zgłasza nikogo; do Komisji Sportu i Turystyki Klub nie 

zgłasza nikogo. 

Każdy ze zgłoszonych kandydatów wyraził zgodę na pracę w Komisjach, do których został 

zgłoszony. 

Z uwagi na to, że kandydatów do pracy w poszczególnych Komisjach było tylu ile miejsc do 

obsadzenia a w niektórych Komisjach nawet mniejsza liczba, Przewodniczący zaproponował 

Radzie głosowanie blokiem nad składami osobowymi: Komisji Budżetowo – Gospodarczej, 

Komisji Prawa, Komisji Społecznej, Komisji Sportu i Turystyki. 

Z uwagi na to, iż Radni nie zgłosili sprzeciwu do głosowania blokiem, Przewodniczący 

poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu 

osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, wraz z następującymi składami 

osobowymi: 

 Komisja Budżetowo – Gospodarcza: 

1) Maciej Bejnarowicz, 

2) Bartosz Bieńkowski, 

3) Piotr Lewandowski, 

4) Dariusz Zawadzki, 

5) Adam Hok, 

6) Agnieszka Trafas, 

7) Izabela Zielińska, 

8) Jacek Woźniak; 

Komisja Prawa: 

1) Piotr Rzepka, 

2) Bogdan Błaszczyk, 

3) Artur Dąbkowski, 

4) Maciej Bejnarowicz; 

Komisja Społeczna: 

1) Renata Brączyk, 

2) Maciej Bejnarowicz, 

3) Małgorzata Grotto, 

4) Piotr Lewandowski, 

5) Łukasz Zięba; 

Komisja Sportu i Turystyki: 

1) Jacek Kalinowski, 

2) Małgorzata Grotto, 

3) Przemysław Kiełkowski, 

4) Kamil Barwinek, 

5) Adam Hok. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr X/130/19 

w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 
 

Punkt 6 podpunkt 7 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 

przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 

Przewodniczący Rady, który był autorem projektu uchwały przekazał, że powyższy projekt 
uchwały przygotował w związku z wejściem w życie 12 czerwca 2019 r. uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg. W związku z tym faktem zaistniała 
konieczność wyboru Przewodniczących: Komisji Budżetowo – Gospodarczej, Komisji Prawa, 
Komisji Społecznej i Komisji Sportu i Turystyki. Przewodniczący poprosił Przewodniczących 
Klubów, aby przy przedstawianiu stanowisk do projektu uchwały zgłaszali również 
kandydatów na Przewodniczących wspomnianych przez niego komisji. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały  

i rekomenduje radnego Piotra Lewandowskiego na Przewodniczącego Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały  

i zgłasza radną Izabelę Zielińską na Przewodniczącą Komisji Budżetowo – 

Gospodarczej, radną Renatę Brączyk na Przewodniczącą Komisji Społecznej  

i radnego Piotra Rzepkę na Przewodniczącego Komisji Prawa. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały i zgłasza 

radnego Kamila Barwinka na Przewodniczącego Komisji Sportu i Turystyki. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak - Członek Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały i zgłasza radną Izabelę Zielińską na Przewodniczącą Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej. 

 

Zgłoszeni przez Przewodniczących Klubów Radni: Piotr Lewandowski, Izabela Zielińska, 

Renata Brączyk, Piotr Rzepka, Kamil Barwinek wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący zarządził głosowania nad każdym ze zgłoszonych kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Gospodarczej, Przewodniczącego Komisji Prawa, 

Przewodniczącą Komisji Społecznej, Przewodniczącego Komisji Sportu i Turystyki. 

Przewodniczący poinformował, że Przewodniczącym Komisji Budżetowo – Gospodarczej 

zostanie wybrana osoba, która uzyska więcej głosów za.                                                                                   

Wyniki głosowania nad kandydaturą radnego Piotra Lewandowskiego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk. 

 

PRZECIW (5) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Brączyk, Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania nad kandydaturą radnej Izabeli Zielińskiej: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (5) 

Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Piotr Lewandowski, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 

 

Wyniki głosowania nad tymi dwoma kandydaturami stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania wybrała radnego Piotra 

Lewandowskiego na Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 

Wyniki głosowania nad kandydaturą radnego Piotra Rzepki na Przewodniczącego 

Komisji Prawa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała radnego Piotra 

Rzepkę na Przewodniczącego Komisji Prawa. 

 

Wyniki głosowania nad kandydaturą radnej Renaty Brączyk na Przewodniczącą 

Komisji Społecznej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Renata Brączyk 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała radną Renatę 

Brączyk na Przewodniczącą Komisji Społecznej. 

 

Wyniki głosowania nad kandydaturą radnego Kamila Barwinka na Przewodniczącego 

Komisji Sportu i Turystyki: 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 
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Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała radnego Kamila 

Barwinka na Przewodniczącego Komisji Sportu i Turystyki. 

 

Po tych głosowaniach Przewodniczący zarządził glosowanie nad całym projektem uchwały 

zmieniającym uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta 

Kołobrzeg z zapisem w § 1: „W § 1 Uchwały Nr II/7/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 

listopada 2018 r. w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta 

Kołobrzeg, wprowadza się następujące zmiany: 

1) punkt 2 otrzymuje brzmienie: 
„2) Piotr Lewandowski - Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej;”; 
 
2) punkt 5 otrzymuje brzmienie: 
„5) Piotr Rzepka - Przewodniczący Komisji Prawa;”; 
 
3) punkt 8 otrzymuje brzmienie: 
„8) Renata Brączyk - Przewodniczący Komisji Społecznej.”; 
 
4) po punkcie 9 dodaje się punkt 10 w brzmieniu: 
„10) Kamil Barwinek - Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki.”. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR X/131/19 

zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 6 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników 

Przewodniczący Rady Pan radny Jacek Woźniak, który był autorem projektu uchwały 
poinformował Radę o tym, że zgodnie z art. 163 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. – Prawo  
o ustroju sądów powszechnych przed przystąpieniem do wyborów ławników Rada Miasta 
powołuje zespół, który przedstawia Radzie na sesji swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, 
w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. 
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W tym miejscu Przewodniczący przypomniał, że kandydatów na ławników mogą zgłaszać 
Radzie Miasta: 
1) prezesi właściwych sądów, 
2) stowarzyszenia, inne organizacje społeczne i zawodowe, zarejestrowane na podstawie 
      przepisów prawa, z wyłączeniem partii politycznych, 
3)  co najmniej pięćdziesięciu obywateli mających czynne prawo wyborcze, zamieszkujących 
     stale na terenie gminy dokonującej wyboru, 
w terminie do 30 czerwca 2019 r.  
Zgłoszenia kandydatów dokonuje się na KARCIE  ZGŁOSZENIA  KANDYDATA NA 
ŁAWNIKA, którą wraz z pozostałymi formularzami można pobrać:  

1) ze strony Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta Kołobrzeg, 

2)  z Biura Rady Miasta Urzędu Miasta Kołobrzeg, ul. Armii Krajowej 12, Ratusz, lewe 

skrzydło, pok. nr 40 (I piętro), w godzinach pracy Urzędu. 

Przewodniczący dodał również, że pracownicy Biura Rady będą udzielali szczegółowych 
informacji w sprawie wyborów ławników w godzinach pracy urzędu.  
Przewodniczący poinformował, że Prezes Sądu Rejonowego w Kołobrzegu do składu 
zespołu wydelegowała Pana Sędziego Pawła Eliasza, a Komendant Powiatowy Policji  
w Kołobrzegu asp. szt. Pawła Szeligę. Obydwaj Panowie wyrazili pisemną zgodę na 
kandydowanie. Przewodniczący poprosił Przewodniczących Klubów o zgłaszanie 
kandydatów do zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Przewodniczący Klubu 

przekazując, że Klub popiera projekt uchwały i zgłasza do zespołu radnego Dariusza 

Zawadzkiego. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawiła Pani radna 

Renata Brączyk – Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały  

i zgłasza do zespołu radnego Piotra Rzepkę. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały i zgłasza do 

zespołu radnego Kamila Barwinka. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak - Członek Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały i zgłasza do zespołu radną Izabelę Zielińską. 

 

Pani Prezydent Miasta zgłosiła do zespołu Panią Ewę Kisiel – radcę prawnego Urzędu 

Miasta. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodę na kandydowanie na pismie wyrazili: Pan 
Paweł Eliasz, Pan Paweł Szeliga i Pani Ewa Kisiel. Ustną zgodę na kandydowanie do 
zespołu wyrazili radni: Dariusz Zawadzki, Kamil Barwinek, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska. 
 W związku z brakiem chętnych do dyskusji, oraz brakiem sprzeciwu, aby skład zespołu był 
głosowany blokiem, Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników z zapisem w § 1 ust. 1:  
„§ 1. 1. Powołuje się zespół w składzie: 
1) Paweł Eliasz - przewodniczący zespołu; 
2) Paweł Szeliga - zastępca przewodniczącego zespołu; 
3) Dariusz Zawadzki - członek zespołu; 
4) Piotr Rzepka - członek zespołu; 
5) Kamil Barwinek - członek zespołu; 
6) Izabela Zielińska - członek zespołu; 
7) Ewa Kisiel - członek zespołu. 
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W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dąbkowski 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR X/132/19  

w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 

Projekt uchwały zawarty w punkcie 6 podpunkt 9 porządku obrad w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom szkół  

i przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Kołobrzeg dodatków: za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz nagród i warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

został wycofany z porządku obrad sesji na wniosek Prezydent Miasta na początku sesji przy 

dyskusji nad porządkiem obrad. Zmiana porządku obrad była zgodna z art. 20 ust. 1a ustawy 

o samorządzie gminnym. 

 

Punkt 6 podpunkt 10 podjęcie uchwały w sprawie ustalenia uprawnień pasażerów 

Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych lub ulgowych 

przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy Dygowo 

 

Pani Anna Mieczkowska Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem.  

Do Rady Miasta wpłynęła opinia Porozumienia Komisji Zakładowych NSZZ „Solidarność” 

oraz opinia Międzyzakładowego Związku Zawodowego przy Radzie OPZZ Powiatu 

Kołobrzeg. Obie opinie były pozytywne i stanowią załącznik do protokołu.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię 

przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – Przewodniczący Rady przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Przewodniczący Klubu 

przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawiła Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

4.  Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak - Członek Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady  

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak - Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani radna Danuta Wilk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto wystąpienia radnych zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi 

załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych lub 

ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy Dygowo: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Kamil Barwinek 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR X/133/19 

w sprawie ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu  
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sp. z o.o. do bezpłatnych lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu 

zbiorowego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy Dygowo 

 

Punkt 6 podpunkt 11 - podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników 

Autorem projektu uchwały był Pan radny Jacek Woźniak - Przewodniczący Rady, który 
poinformował, że rady gmin zasięgają od komendanta wojewódzkiego Policji albo 
komendanta Stołecznego Policji informacji o kandydatach na ławników. Informacje o 
kandydacie uzyskuje się i sporządza na zasadach określonych dla informacji o kandydacie 
do objęcia stanowiska sędziowskiego, dlatego ze względów technicznych zachodzi 
konieczność upoważnienia Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg do zasięgnięcia od 
Komendanta Wojewódzkiego Policji w Szczecinie informacji o kandydatach na ławników. 
Zgodnie ze stanowiskiem Departamentu Kadr i Organizacji Sądów Powszechnych  
i Wojskowych i Departamentu Legislacyjnego Prawa Karnego z dnia 20 maja 2019 r.  
w związku z art. 5 ust.1 lit.c ogólnego rozporządzenia o ochronie danych, wprowadzającego 
zasadę minimalizacji danych i konieczności przetwarzania tylko tych danych, które są 
niezbędne, we wniosku do Komendanta Wojewódzkiego Policji będą wskazane dane 
osobowe kandydata: imię (imiona) i nazwisko, a także numer PESEL oraz adres stałego 
zamieszkania kandydata na ławnika. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Przewodniczący Klubu 

przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawiła Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4.  Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników: 

W głosowaniu udział wzięło  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR X/134/19  

w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników. 

 

Punkt 7 podpunkt 1 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 2018 

 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie w formie pisemnej sprawozdanie z działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 2018. 

 

Powyższe sprawozdanie rozpatrzyła i zaopiniowała Komisja Spraw Społecznych  

i Sportu. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Renata Brączyk przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Przewodniczący Klubu 

przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje sprawozdanie..  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawiła Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje 

sprawozdanie.. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje sprawozdanie. 

4.  Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub 

pozytywnie opiniuje sprawozdanie. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący poddał pod 

glosowanie przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kołobrzegu za rok 2018: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik  

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie  

z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 2018. 

 

Punkt 7 podpunkt 2 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji Rocznego 

programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na rok 

2018 
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Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie w formie pisemnej sprawozdanie z realizacji 

Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi 

na rok 2018, które stanowi załącznik do protokołu. 

 

Powyższe sprawozdanie rozpatrzyła i zaopiniowała Komisja Spraw Społecznych  

i Sportu. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Renata Brączyk – Przewodnicząca Komisji 

przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Przewodniczący Klubu 

przekazując, że Klub nie wnosi uwag do sprawozdania.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawiła Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje 

sprawozdanie.. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje sprawozdanie. 

4.  Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak– Członek Klubu przekazując, że Klub 

pozytywnie opiniuje sprawozdanie. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący poddał pod 

głosowanie przyjęcie sprawozdania z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy 

Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na rok 2018: 

 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z realizacji 

Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2018. 

 

Punkt 7 podpunkt 3 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie z działalności Prezydent Miasta między sesjami zostało przesłane radnym 

droga elektroniczną. 

 

Punkt 8 - Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

 Prezydent Miasta przedłożyła do Rady Miasta Zarządzenie Nr 53/19 z dnia 31 maja 

2019 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. 
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 Wojewoda Zachodniopomorski pismem znak: P-1.4131.354.2019.K z dnia  

13 czerwca 2019 r. wszczął postępowanie nadzorcze w sprawie stwierdzenia 

nieważności Uchwały Nr IX/119/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 30 maja 2019 r.  

w sprawie przyjęcia regulaminu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych 

do Gminy Miasto Kołobrzeg. Wątpliwości organ nadzoru budzi w szczególności zapis 

§ 10 załącznika do ww. uchwały. 

 W dniu 17 czerwca 2019 r. do Biura Rady wpłynęło pismo Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie zawierające dwie 

uchwały Składu Orzekającego RIO z dnia 13 czerwca 2019 r. w sprawie wydania 

opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu w 2019 roku i w sprawie wydania 

opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu publicznego. Obie opinie były 

pozytywne. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 07 czerwca 

2019 r. poz. 3188 r. została opublikowana Uchwała Nr IX/102/19 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2019 r. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 11 czerwca 

2019 r. poz. 3257 została ogłoszona Uchwała Nr IX/121/19 Rady Miasta Kołobrzeg 

 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu 

Obywatelskiego na 2020 rok. Uchwała wejdzie w życie w dniu 26 czerwca 2019 r. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 14 czerwca 

2019 r. poz. 3293 została ogłoszona Uchwała Nr IX/117/19 Rady Miasta Kołobrzeg  

z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie opłat za korzystanie z systemu wypożyczania 

rowerów – Kołobrzeski Rower Miejski (KRM). Uchwała wejdzie w życie w dniu  

29 czerwca 2019 r. 

Wszystkie przedstawione dokumenty stanowią załączniki do protokołu sesji. 

W tym punkcie porządku obrad głos zabierali także: 

 Pai Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pani Sekretarz Miasta 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

Wystąpienia zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto powyższe wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Punkt 9 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął X sesję Rady Miasta 

Kołobrzeg.  

Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 18:00. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg Jacek Woźniak ……………………….. 

 

Osoba sporządzająca protokół Danuta Nowak .................................... 

 


